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Abstract (en)
[origin: JPH05198288A] PURPOSE: To improve utilization efficiency of a reflecting surface of an illuminating lamp. CONSTITUTION: An illuminating
lamp 1 is composed of a reflecting member 3, a glass cover member 2 and a filament 5 supported by a pair of feeder lines 4. The feeder lines 4 are
introduced from outside into the illuminating lamp 1 through a joining area of the reflecting member 3 and the glass cover member 2. Since a socket
to receive an electric lamp, a part to arrange a passage of the feeder lines or the like are not used, a reflecting surface is not intercepted at all, and
the light source light from the filament can be substantially reflected with efficiency of 100%.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Leuchtmittel (1) mit einem Reflektor (3) und einem Deckel (2) aus Glas sowie mit einer Glühwendel (5), die an zwei aus
dem gasgefüllten Innenraum des Leuchtmittels (1) herausgeführten Zuleitungsdrähten (4) gehalten ist. Die Zuleitungsdrähte (4) werden an der
Nahtstelle zwischen dem Reflektor (3) und dem Deckel (2) aus dem Innenraum des Leuchtmittels (1) herausgeführt. Dadurch ist der Reflektor (3)
100-prozentig wirksam, weil er keine Konsole oder Fassung benötigt, um ein Leuchtmittel (1) aufzunehmen. Die Leuchtausbeute des Leuchtmittels
(1) ist dadurch optimiert. <IMAGE>
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